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Behandling:

Frå hovudutval for næring og kultur låg det føre slik tilråding til vedtak:
Fylkesutvalet rår fylkestinget til å gjere slikt vedtak:

Det vert ikkje løyvd fylkeskommunale tilskot til realiseringa av fotballhall i Florø, skyteanlegg i
Fjaler, Arena Stryn, turnhall i Vågsøy og klatrevegg i Sogndal.

Hovudutval for næring og kultur ber fylkestinget auke ramma til «støtte til idrettsanlegg» .
Dersom fylkestinget set av ein post til dette føremålet må nærings - og kulturavdelinga leggje fram
ei sak med prioriteringsrekkefølge på slike anlegg.

Endringsframlegg:

Arbeidarpartiet sette fram slikt framlegg til vedtak:
1. Det blir løyvd 10 mill/kr ti l oppstart av Storhall Vest i Flora.
2. Det vert løyvd 0.5 mill/kr til klatreveggane i Sogndal
3. Midlane blir henta frå bufferfondet.

Arbeidarpartiet , Høgre og Framstegspartiet sette fram slikt framlegg til vedtak:

FU ønskjer å bidra til finansiering av Arena Stryn og Fjaler skytebane, og vil arbeide dette fram til
justeringane i økonomiplanen

Senterpartiet sette fram slikt framlegg til vedtak:

Fylkesutvalet syner til HNK si handsaming der hovudutvalet ber om at det vert oppretta ein post i
budsjettet til næ ring og kultur til «tilskot til større idrettsanlegg».

Fylkesutvalet er samd i at dersom fylkeskommunen skal gi slik støtte utover spelemiddelordninga,
så må det etablerast ei ordning for å sikre likehandsaming av kommunar og/eller andre aktørar.

Fylkesutvalet ber administrasjonen vurdere ei slik ordning i arbeidet med budsjettet for 2019.

Avrøysting:
Hilmar Høl, Helen Hjertaas, Bjørn Erik Hollevik og Marita Gunn Aarvik røysta for framlegget frå
Arbeidarpartiet. F ramlegget vart såleis forkasta.

Hilmar Høl, Helen Hjertaas, Bjørn Erik Hollevik og Marita Gunn Aarvik røysta for framlegget frå
Arbeidarpartiet, Høgre og Framstegspartiet. Framlegget vart såleis forkasta.



Jenny Følling, Sigurd Erlend Reksnes, Aleksander Øren Heen, Karen Marie Hjelmesete r og Jakob
André Sandal røysta for framlegget frå Senterpartiet , som dermed vart vedteke .

Dette gir følgjande endeleg vedtak:

Fylkesutvalet syner til H N K si handsaming der hovudutvalet ber om at det vert oppretta ein post i
budsjettet til næring og kultur til «tilskot til større idrettsanlegg».

Fylkesutvalet er samd i at dersom fylkeskommunen skal gi slik støtte utover spelemi ddelordninga,
så må det etablerast ei ordning for å sikre likehandsaming av kommunar og/eller andre aktørar.

Fylkesutvalet ber administrasjonen vurdere ei slik ordning i arbeidet med budsjettet for 2019.

Protokolltilførsel frå Bjørn Erik Hollevik:
Fylk estinget har i desember 2017 bede om at saka om idrettsanlegg skulle til fylkestinget i vår.
FU har ikkje mynde å vedta saker i strid med Fylkestinget sitt vedtak slik utfallet av saka vart i
dag
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